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Nieuwe depots Het Bijenhuis 
Roel ten Klei 
Helaas moeten wij, als gevolg van persoonlijke omstandig-
heden, afscheid nemen van een aantal zeer actieve 
depothouders van de VBBN. De heren H.S. Homburg uit 
IJmuiden, H. Jansen uit Markelo en A.J. Lievestro uit 
Apeldoorn. 
En natuurlijk niet te vergeten de partners die een ruime 
depot-portie voor hun rekening namen, ook zij stonden 
jaren klaar om de klanten te helpen. Het is heel jammer 
dat deze zeer actieve imkers stoppen met dit werk. Vaak 
waren zij het aanspreekpunt voor nieuwe leden die goed 
advies nodig hadden. 

Hieronder de nieuwe depothouders 
• Depot Homburg wordt overgenomen door: 

J. Glazenborg, Rijklof van Goensplein 14, 
2024 AM Haarlem, 023-5273948, van tevoren bellen. 

• Depot Jansen wordt overgenomen door: 
J. Rabe, Lochemseweg 6, 7475 PB Markelo, 
0547-351404. 

• Depot Lievestro wordt overgenomen door: 
mw. J.A. Verrips-Smienk, Oranjeweg 114, 
8166 JD Gortel (Ernst), 0578-661383, van tevoren 
bellen. 

• L.J. Jochems, Hovenierweg 16, 7205 DA Voorst, 
0575-515754, van tevoren bellen. 

Vanuit het Bijenhuis wensen wij hen veel succes en een 
goede verkoop toe. 

Uit de PC van de voorzitter 
Dick Vunderink 
Altijd een drukke tijd in de aanloop naar de Algemene 
Vergadering. Overigens bijna mijn laatste als voorzitter en 
dat zweeft nu ook al door het hoofd. Hoe zal de tijd zijn 
als ik opzij ben gestapt? 
Ik denk ook aan De Ridder: hoe heeft hij het veertig jaar 
volgehouden? Of waren er toen geen problemen? Als ik 
Wieb Top mag geloven is dat niet waar. Hij begon er 
jonger aan, dat is zeker. 
• Problemen? Zijn er ook vorderingen? Dat gaat door me 
heen op de koninginnenteeltdag van zaterdag jl. Een 
presentatie van een carnicaclub, gevolgd door de BBV, de 
Buckfastclub. Zoiets was enkele jaren geleden nog niet 
makkelijk. Nu spelen ze elkaar de bal toe en vergelijken 
hun methoden. Met interessante verschillen al gaat het om 
hetzelfde; goede moeren kweken. Bij de carnica laten ze 
de selectie over aan grote telers in Duitsland en kiezen 
daaruit puik materiaal voor de nakweek. Bij de BBV 
wordt ook goed uitgangsmateriaal gekocht maar zij 

selecteren uit hun nakweek ook om toch zelf goede lijnen 
te ontwikkelen. Veelkleurigheid onder de imkers en wie 
zal zeggen of een grauwsluier van uniformiteit beter zou 
zijn? Misschien wel efficiënter, maar niet leuker. 
• Nog maar weer eens over AVB. Elders kunt u lezen over 
een bijeenkomst over het door ons gewenste beleid. Ik 
vond het plezierig dat we een grote overeenkomst bereik-
ten. Wel met de beperking van onzekerheid over wat het 
Ministerie dit jaar voor beleid zal voeren. Daarover is nu 
het volgende bekend. Binnen het Ministerie wordt nu 
overlegd met de RVV over het beleid waaraan men de 
voorkeur geeft. En, zei men, dat behoeft niet het beleid 
van 2000 te zijn. Toezegging: binnen een maand, dus vóór 
1 maart is dat bekend. Wij hebben de visie van de bijen-
houderij schriftelijk ingebracht o.a. in de vorm van het 
genoemde artikel. En wij hebben gesteld dat een volk met 
veel sporen als verdacht moet worden beschouwd met 
noodzakelijke follow-up van de RVV.  Er is dus kans dat 
we voor het seizoen duidelijkheid hebben. Intussen werkt 
het Ministerie ook aan het lange termijn beleid en daar-
over beginnen de gesprekken met ons wat later in dit jaar. 
Ik zal niet verhelen dat ik er moeite mee heb dat men van 
verschillende kanten de leiding van de Bijenhouderij 
verwijt zo onduidelijk te blijven over dit AVB-beleid. Ik 
begrijp wel hun zorg maar ik zet vraagtekens achter de 
wijsheid om alternatieve methoden aan te raden. Op de 
eerste plaats omdat die ontleend zijn aan landen met veel 
meer overheidsfaciliteiten dan bij ons. Op de tweede 
plaats omdat de onduidelijkheid wordt versterkt en het de 
onderhandelingen met de overheid een verkeerde wending 
kan geven. Niet voor de muziek uitlopen. De Bedrijfsraad 
en het HB vinden dat wij primair samen met de overheid 
een goede weg moeten uitzetten omdat onze sector te 
klein is om een eigen weg te gaan. Het zou goed zijn als 
wij deze opmars een kans geven. 
• Iets heel anders. Ons secretariaat. Dat is een aaneenscha-
keling van pech geworden. Nadat eerst twee 'eerste keuze 
kandidaten' een baan elders accepteerden, werden we het 
eens met een goede kandidaat maar die was herstellende 
en verwachtte op korte termijn te kunnen beginnen. Dat 
duurde toch wat langer dan verwacht tot ze een terugslag 
kreeg en zij vond dat wij niet langer konden wachten. Dus 
moeten we opnieuw beginnen. Gelukkig helpen de 
collega's op het Bijenhuis om ernstige achterstanden te 
voorkomen en heeft de voorzitter een PC, maar niet alles 
loopt naar wens. Het wordt een flinke zorg voor ons. 
• Komende vrijdag gaan we met een sterke deputatie naar 
Schiermonnikoog. Dan vindt er een hoorzitting plaats 
over ons bezwaarschrift tegen de opgelegde beperking van 
15 volken. We worden vergezeld door een gespecialiseerd 
jurist en een deskundige op het gebied van genetica. 
Benieuwd wat het gaat opleveren. Maar door de langzame 
procedure is de kans op een verhuizing nog dit jaar 
verkeken. Ik ga ervan uit dat we volgend jaar weer op de 
oude plek werken. 
• Ik hoop velen van u te zien op de Algemene 
Ledenvergadering. Drie andere organisaties houden die 
vergaderingen ook om die tijd en ik zal m'n best doen dat 
daar duidelijkheid over het AVB-beleid 2001 van het 
Ministerie LNV kan worden gegeven. Ik attendeer u op 
ons middagprogramma, zie elders in dit nummer. Dit jaar 
over de technische kant van bestuiving. 
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Op 22 januari is overleden op bijna 80-jarige leeftijd 

BEREND KERS 

Berend was een bekwaam imker die niet gehinderd werd 
door zijn leeftijd. Hij imerde met 12 volken en 
experimenteerde met nieuw teeltmateriaal en grote 
raammaten. Hij had daar veel succes mee en dus altijd 
honing in overvloed. Hij reisde naar de grote drachten in ons 
land, daarbij geholpen door collega's. Zijn vrouw sond bij het 
uitvoeren van het imkersvak volledig achter hem en zorgde 
voor het perfect inpotten van de honing. Berend was bekend 
en gezien in onze vereniging en daarbuiten, hij kon goed met 
mensen omgaan en wist dan ook prima plaatsjes voor de 
bijen te regelen. Om de plek exact te bepalen, maakte hij 
gebruik van een schietlood. Berend kon goed omgaan met de 
glimlach van menig collega als hij zo door de heide liep te 
pendelen. 

Wij denken met vreugde terug aan een collegiaal, zeer 
bekwaam en wijs imker. 

Bestuur en leden 
VBBN subvereniging Deventer 

Op 6 januari 2001 overleed ons lid 

PETER WILHELM JOSEPHUS ASSMANN 

in de leeftijd van 80 jaar. 
De heer Assmann was jarenlang trouw lid van onze 
vereniging. Hij had liefde voor zijn bijen. Lichamelijke 
ongemakken noopten hem te stoppen met zijn hobby. Hij 
bleef echter trouw aan de vereniging. Voor zover mogelijk 
bezocht hij alle activiteiten van de vereniging, altijd 
vergezeld van zijn echtgenote. 

Wij zullen hem missen en wensen zijn vrouw en verdere 
familie alle sterkte om dit verlies te kunnen dragen. 

Bestuur en leden 
VBBN subvereniging Dordrecht e.o. 

Traditie, oude plicht, bijen, zijn grote liefde 
Heeft hij stil verlaten op zijn wang een graan, stil geween. 
In het vlieggat ben ik gaan zeggen: 
bijen: uw meester is heen. 

Geheel onverwacht overleed op 29 januari 2001 op 66-jarige 
leeftijd ons lid 

KAP HEIS 

Kap was een actief en gezellig imker in onze vereniging. Wij 
zullen hem missen. 

Wij wensen zijn vrouw en kinderen veel sterkte toe. 

Bestuur en leden 
VBBN subvereniging Ter Apel e.o. 

VBBN FAMILIEBERICHTEN 

Middagprograninia 31 inaant 
Het middagprogramma zal plaatsvinden ná de Algemene 
Ledenvergadering van de VBBN op 31 maart a.s. en duurt 
van 14.00-16.30 uur, in de grote zaal van het WICC. Het 
thema is 'Bestuiving'. 

Programma 
14.00-14.30 uur: 'Bestuivingswensen van een zaadverede-

lingsfirma' door B. van Kuijk, werkzaam 
bij het zaadveredelingsbedrijf Rijk 
Zwaan. 

14.30-15.00 uur: 'Activiteiten van een bestuivingsimker' 
door L.A. Kamerling van de Stichting 
Bedrijfsmatig Imkeren 

15.00-15.20 uur: pauze 
15.20-15.40 uur: presentatie van de Website van de 

VBBN door H.J.J. van den Broek, 
1113-lid VBBN 

15.40-16.00 uur: Bespreking van het handboek 
'Bestuiving'. geschreven door L.G.M. 
Hensels, oud-voorlichter bijenteelt 

16.00-16.30 uur: 'Bestuiving in de natuur' door A. Koster, 
Altera, DLO-onderzoekinstituut 
Wageningen. 

Het middagprogramma kan kostenloos bijgewoond 
worden. Een samenvatting van de voordrachten is bij de 
zaal verkrijgbaar, aansluitend aan de voordrachten zal er 
gelegenheid zijn tot discussie. 

FAMILIEBERICHTEN 

Op 27 januari 2001 is overleden onze imkervriend 

JAN VERBERK 

Jan is 71 jaar geworden. Jan is pas in 1992 lid geworden van 
onze vereniging. Dat betekent niet dat hij daarvoor niet 
imkerde. Hij stamt uit een echte ouderwetse imkerfamilie, 
waar ze meer dan honderd jaar bijen hebben gehouden. Zijn 
ouders woonden samen met hun kinderen in een zeer oud 
Brabants boerderijtje waar ze wat keutelden en uiteraard ook 
imkerden. Later namen hun drie vrijgezelle zonen de imkerij 
over. Zoon Grad, een broer van Jan, werd officieel lid van 
onze vereniging. Toen Grad overleed nam Jan de imkerij 
over, broer Ben was inmiddels ook overleden. Het ouderlijk 
boerderijtje werd afgebroken en zo ook de grote oude bijen-
hal. Er kwam een nieuw huis en een kleine bijenhal voor in 
de plaats. Helaas heeft Jan niet lang van zijn nieuwe verwor-
venheden kunnen genieten. Hij werd ernstig ziek en moest 
naar een verzorgingshuis. Ondanks het feit dat hij al geruime 
tijd geen bijen meer had is Jan toch trouw lid gebleven. Met 
Jan is helaas een bekende imkerfamilie in het Brabantse 
verdwenen. 

Bestuur en leden 
ZLTO bijenhoudersvereniging St. Ambrosius Mill e.o. 
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